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Vi har en vinnare!
Slogantävlingen är avgjord. Albin Stigö SM6WJM 
vinner med sitt korta och mustiga bidrag.

Varför ska man bli radioamatör? Det kom in 210 förslag till slogan från medlemmarna. 
Bland dessa såg vi ett antal med fyndig och teknisk text. Bidrag som kommer till användning 
när vi vänder oss till dem som redan vet en del om vad amatörradion står för. Här är Albins 
slogan som vänder sig till alla och envar:
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Så enkelt kan det sägas, för att man ska bli 
ny  ken på vår pro  siga hobby. Albin lockar 
med teknik och med social samvaro. Genom 
att ta upp beredskap lägger han fokus på 
samhällsstödet som är en viktig komponent 
i amatörradions framtid. SSA ska lägga kraft 
på detta, för att stärka amatörradions roll 
som en nyttig resurs i Sverige.

– Att SSA har dessa planer kände jag inte 
till, säger en överlycklig Albin när vi ringer 
och berättar att han vunnit, men jag har 

ju tänkt själv i de banorna, tillägger han. 
Nu ser vår segrare i tävlingen fram emot 
priset. Den avancerade QRP-radion IC-705 
från Icom som nyligen kommit ut på 
marknaden.

Den riggen hamnar alldeles rätt. Albin är 
en hängiven radioamatör som experimen-
terar och bygger med GNU-teknik inom 
SDR. När han inte jobbar professionellt, i 
sina två yrken som utvecklare av mjukvaror 
och som narkosläkare på Sahlgrenska i 
Göteborg. Man kan tro att det inte  nns så 

mycket tid över till egen sömn för mångsyss-
laren SM6WJM!

Stort grattis Albin, vi ser fram emot att 
trä  as och lämna priset! Tyvärr blir det 
inte av som planerat på årsmöteshelgen i 
Östersund, eftersom den blev inställd men 
vi ordnar med en ceremoni vid ett annat 
tillfälle!

73, Hans-Christian Grusell SM6ZEM
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Min far Anders SM6WLH har alltid hållit 
på med elektronik och lyssnat på kortvåg, 
så det var nog han som  ck mig intresserad 
av teknik. Däremot kom han inte loss med 
att ta cert, så det blev jag som tog det först! 
Anders blev inspirerad av mig och tog sitt 
cert några månader senare.

DET AVGÖRANDE INTRESSET väcktes 
då jag var på Radiomuseet i Göteborg och 
SK6RM. Jag tror att det var Ulf SM6CVE 
som demonstrerade stationen för mig. Sen 
gick jag en kurs hos Göteborgs Sändareama-
törer och  ck mitt CEPT-2, när jag var 13 
år gammal tror jag. Jag  ck låna min första 
rig av SM6CVE. Det var en äldre 2 m Yaesu 
all-mode om jag inte kommer ihåg fel. Men 
mycket mikrofonskräck hade man ju, så det 
blev nog inte så många QSO.

EFTER NÅGRA ÅR ANVÄNDE JAG MIG 
AV SSA:S FANTASTISKA CW-PROGRAM 
på diskett för att lära mig telegra   och  ck 
mitt CEPT-1 (detta borde återinföras). I 
början var jag mest aktiv på CW med en 
IC-730, sen blev det ett uppehåll, då jag 
bodde många år i Danmark. Där hade jag 
signalen OZ3ALB, men hade inte möjlighet 
att vara så aktiv på grund av studier.

Sedan SDR-tekniken blev tillgänglig 
också för amatörer har jag kombinerat 
mitt datorintresse med amatörradion och 
utvecklat en del mjukvara för radio och 
signalbehandling. Jag har haft en enorm 
nytta av detta i mitt arbete som narkoslä-
kare, eftersom vi arbetar med många olika 
typer av mätningar och signaler. Förstår man 
tekniken bakom kan man snabbt ta till sig 
nya idéer, och komma på egna!

IDAG ÄR JAG AKTIV PÅ KORTVÅG från 
mitt QTH hemma på Gulsparvsgatan i 
Göteborg. Där använder jag en12 m vertikal 
från spidearbeam som hittills klarat alla 
stormar, samt en horisontell loop för 40 m 
som sitter lågt, så att jag kan köra NVIS 
för lokala kontakter. På sommaren har jag 
också möjlighet att köra från huset på Styrsö 
i Göteborgs skärgård. Där är förhållandena 
betydligt bättre. I framtiden hoppas jag även 
på att kunna köra remote via detta QTH.

73, Albin SM6WJM

Albin SM6WJM en veteran redan i unga år
Trots att han bara hunnit fylla 36 har Albin varit sändaramatör 
i snart ett kvartssekel. Nu låter vi Albin själv berätta:

Hur gick det till?
Hur gick det till när vi valde bästa slogan? Juryn bestod av våra fem 
medlemmar i SSA:s styrelse. SM6ZEM tog emot mejlen med bidragen 
och listade dem med var sitt ankomstnummer.

När tävlingen stängdes fick övriga i styrelsen var sin lista som innehöll 
de 210 förslagen till slogan. På dessa listor framgick det inte vem som 
sänt in förslagen, endast nummer angavs. Jurymedlemmarna fick sedan 
bedöma och sätta poäng på varje bidrag. Därefter räknades poängen för 
varje slogan samman, så att vi tillsammans fick fram vad vi tyckte var bäst. 
Slutligen tog vi en diskussion och enades om det vinnande förslaget.

SM6ZEM, Hans-Christian
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